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ANKOMST 

Ble du hentet på flyplassen? 

Nei 

Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 

Ja 

Kan du fortelle litt om velkomstprogrammet? 

På grunn av korona og restriksjoner hadde vi velkomstdagen digitalt. Først fikk vi informasjon fra 

skolen, før vi ble delt inn i mindre grupper - en med fakultetet og en med alle 

utvekslingsstudenter. Slik hadde vi noen kjente fjes når vi skulle begynne på skolen. På eget 

initiativ planla fakultetet mitt å møtes kommende lørdag. 

 

AKADEMISK  

Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 

Nei 

Var det behov for å gjøre mange endringer etter ankomst? 

Ja 

Kan du spesifisere endringene? 

Når du velger fag i Norge (før du reiser), vet du ikke hvilke fag som går samtidig. Jeg måtte endre 

på fagene slik at timeplanen min skulle gå opp i opp. 

Hvor tilfreds er du med faglig utbytte? (1 = ikke tilfreds, 5 = svært tilfreds) 

3 

I hvilken grad var det faglige innholdet relevant for ditt studieprogram ved UiS? (1 = ikke tilfreds, 5 

= svært tilfreds) 

1  

 

BOLIG 

Hvordan skaffet du deg bolig?  

Privat 

Hvor mye betalte du per måned? (cirka) 

8000 

 



PRAKTISK 

Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig? 

Både ja og nei, det spørs hva du har lyst til å gjøre i løpet av semesteret. Jeg dro til både London 

og Belfast mens jeg var i Irland, og var på flere konserter og forestillinger, dansetimer, og guidet 

turer til blant annet Cliffs of Moher. Dessuten reiste jeg også rundt i Irland. Da var ikke støtten fra 

Lånekassen nok. 

Hvilke forsikringer tegnet du i forkant? 

If Forsikring 

Hvordan ordnet du mobil/nett?  

Mitt abonnement kunne brukes som normalt i Irland. 

 

PERONLIG UTBYTTE  

Engasjerte du deg i foreninger og/eller idrettslag? 

Ikke gjennom skolen, men meldte meg på dansetimer sammen med andre studenter. Det var veldig 

gøy! 

Hvordan vil du oppsummere oppholdet med minimum tre ord?  

Skummelt 

Lærerikt 

Givende 

Hva har vært det mest positive? 

Alle de fine menneskene jeg har møtt. 

Hva opplevde du som mest utfordrende? 

Å være borte fra familien min. 

Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 

Ja 100%, alle bør dra på utveksling. Du lærer så mye om 

deg selv og får både opplevelser og venner for livet. 

 


